
Rada Miejska w Serocku 
Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 7/2021 

7 Posiedzenie w dniu 7 czerwca 2021  

Obrady rozpoczęto 7 czerwca 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:23 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Teresa Krzyczkowska 

2. Gabriela Książyk 

3. Sławomir Osiwała 

4. Aneta Rogucka 

5. Wiesław Winnicki 

6. Krzysztof Zakolski 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli także: 

1. Monika Ordak – Skarbnik Miasta i Gminy Serock 

2. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 
 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan 

Sławomir Osiwała, powitał wszystkich zebranych, poinformował, że w komisji bierze udział 4 

radnych oraz przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenia przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Serock: 

a) sprawozdania finansowego Miasta i Gminy Serock za 2020 rok, 

b) sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Serock za 2020 rok, 

c) informacji o stanie mienia Miasta i Gminy Serock za 2020 rok. 

3. Przygotowanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Serock za 2020 rok. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

2. Rozpatrzenia przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Serock: 

a) sprawozdania finansowego Miasta i Gminy Serock za 2020 rok, 

b) sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Serock za 2020 rok, 

c) informacji o stanie mienia Miasta i Gminy Serock za 2020 rok. 
 



Skarbnik Miasta i Gminy Serock Pani Monika Ordak powiedziała, że sprawozdanie 

finansowe Miasta i Gminy Serock za 2020 rok, sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i 

Gminy Serock za 2020 rok oraz informacja o stanie mienia Miasta i Gminy Serock za 2020 

rok zostały szczegółowo omówione na poprzednich komisjach. 

 

Głosowano w sprawie: 
sprawozdania finansowego Miasta i Gminy Serock za 2020 rok,  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Teresa Krzyczkowska, Sławomir Osiwała, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Gabriela Książyk, Aneta Rogucka 

 

Głosowano w sprawie: 
sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Serock za 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Teresa Krzyczkowska, Sławomir Osiwała, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Gabriela Książyk, Aneta Rogucka 

 

Głosowano w sprawie: 
informacji o stanie mienia Miasta i Gminy Serock za 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Teresa Krzyczkowska, Sławomir Osiwała, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) Gabriela Książyk, Aneta Rogucka 

 

3. Przygotowanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Serock za 2020 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Serock za 2020 rok, który został 

zaopiniowany pozytywnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 



Głosowano w sprawie: 
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i 

Gminy Serock za 2020 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Teresa Krzyczkowska, Sławomir Osiwała, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Gabriela Książyk, Aneta Rogucka 

 

4. Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Zakolski poprosił o interwencję, 

ponieważ mieszkańcy Nowej Wsi zgłaszają, że na placu zabaw pozostaje kilka suchych drzew 

pokrzywionych na boki i w związku z tym grozi to niebezpieczeństwem. 

Sekretarz Miasta i Gminy Serock Rafał Karpiński powiedział, że zgłoszą ten problem do 

Miejsko- Gminnego Zakładu Komunalnego. 

Radny Wiesław Winnicki zapytał czy była zgłaszana do urzędu blokada drogi która działa się 

na drogach gminnych spowodowana powrotem osób do domów z wczasów. 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że do niego informacje na temat tej sytuacji jeszcze 

nie dotarły. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Osiwała zapytał, czy można z tą sytuacją coś zrobić na 

drogach za sprawą służb mundurowych pod względem bezpieczeństwa na osiedlach. 

Radny Krzysztof Zakolski odpowiedział, że jedynym rozwiązaniem będzie stacja PKP w 

Zegrzu oraz dodanie dwóch strumieni ruchu drogowego w stronę DK61. 

Sekretarz Rafał Karpiński odpowiedział, że jedyny sposób to jest to, aby zgłaszać takie 

sytuacje do zarządcy drogi, że są dość poważne problemy. 

 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir 

Osiwała zakończył posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

  

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

Sławomir Osiwała  



 

Przygotował(a): Justyna Kuniewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


